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SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Dato:  17/8 - 2020 kl. 17:00-19:00 

Deltagere: Steen Fisker Hansted Olsen, Anne-Marie Slaikjer-Kongaa, Troels Schmidt Thi-

nesen, Rikke Krüger Jensen, Berit Lundø, Margit Just, Olav Øfverlind Pedersen, 

Kim Frank Petersen, Søren Ørgård Hansen, Pia Orloff Schmidt, Tabita Bülow 

Kyster og Morten Bonde. 

  Elevrådsrepræsentanter: Der har endnu ikke været valg  

Afbud fra:  Olav Øfverlind Pedersen, Søren Ørgård Hansen 

Referent: Tabita Bülow Kyster 

Referat: 

1. Godkendelse af referat Godkendt 

2. Status fra skolen Skolen er startet op, fortsat med forholdsregler, 

men alle elever følger skemaer. 

 

Eleverne er fortsat opdelt i zoner i frikvartererne, 

da vi skal minimere, at eleverne går på tværs af 

årgange. 

Vi må gerne have alle i klasselokalerne, så længe 

hygiejnereglerne overholdes. 

 

Hvis vi får et smittetilfælde, er det i et samarbejde 

mellem ledelsen og styrelsen for patientsikkerhed, 

at der tages beslutninger om, hvad der skal ske. 

 

Der er øget rengøring på hotspots.  

 

I tilfælde af positiv test af en elev, må vi ikke mel-

de ud, hvem det er, medmindre der er samtykke 

fra forældrene. (Disse informationer er i henhold 

til GDPR) 

 

Elever ringes hjem, hvis de udviser symptomer på 

corona jf. sundhedstyrelsens anbefalinger. 

Eleven er velkommen tilbage, enten ved en nega-

tiv test, 48 timer efter endt symptomer eller en 

lægefaglig vurdering. 

 

Der kommer snarest muligt info til forældrene 

omkring forholdsregler i SFO. 

 

De store elever må fortsat ikke gå i Føtex i skole-

tiden. 

 

Vi har sagt velkommen til 13 nye elever fordelt på 

de forskellige årgange. 

Der er kun plads på 4 årgange til elever fra andre 

skoledistrikter. Dette er der en dialog med forvalt-

ningen omkring.  
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Renoveringsprocessen sat på pause indtil en afkla-

ring omkring et spillested. Det forventes at tidsho-

risonten overholdes. 

3. Nyt fra elevrådet Deltog ikke, da der endnu ikke har været valg. 

4. Årshjul 

- Gennemgang af årshjul (Bi-

lag vedhæftet) 

Årshjulet blev gennemgået. 

Morten undersøger om der er introduktionsmøder 

for nye skolebestyrelsesmedlemmer. 

 Fokuspunkter i kommende skoleår Fokuspunkter kunne være principper for skole-

hjem samarbejde samt ordblindeindsatsen. 

5. Køleskabe i klasserne I denne periode bliver køleskabene ikke brugt pga. 

corona. 

Skolen oplever, at det fungerer fint, når eleverne 

ikke bruger dem. 

Køleskabene fylder meget i lokalet og var før co-

rona indimellem årsag til konflikter.  

Før corona oplevedes en hygiejnemæssig udfor-

dring omkring rengøring af køleskabene, da det er 

forældrenes ansvar at få dem rengjort. Det blev 

ikke gjort i alle klasser. 

Det er skolens ønske, at der ikke længere er køle-

skabe. 

 

Af pladsmæssige årsager blev det aftalt, at foræl-

drerådene spørges, om de kan afhente køleskabe-

ne og opbevare det hjemme. 

Når der åbnes op for nye retningslinjer i forbindel-

se med hygiejnetiltag, skal ordningen omkring 

køleskabe i klasserne drøftes igen, horvidt der skal 

være køleskabe i klasserne eller ej. 

6. Forældremøder 

- Skolebestyrelsens deltagelse 

- Fordeling af klasser 

- Indhold (Bilag vedhæftet) 

Formen blev drøftet. 

Det blev aftalt, at der laves en video, som bliver 

lagt på AULA til alle forældre omkring arbejdet i 

Skolebestyrelsen. 

Dermed deltager skolebestyrelsen ikke på foræl-

dremøderne i år.  

7. Høring på Budget 2021 

- Bilag eftersendes 

Det blev aftalt at høringssvaret skal ligge færdigt 

d. 27. august om morgenen. 

Der er dialogmøde på mandag d. 24. august, 

hvorefter der udarbejdes høringssvar. 

8. Renoveringsproces Renoveringsmødet i morgen er blevet aflyst. 

Man arbejder i etableringen af et spillested, som 

skal placeres tæt på skolen, og som det forventes, 

at skolen bliver en del af. Der afventes en afkla-

ring på dette, før arkitekten kan komme videre. 

Tidshorisonten forventes dog at blive overholdt. 

 

9. Siden sidst: 

Ledelse 

Medarbejdere 

SFO 

Skolebestyrelse 

Ledelse: 

- Vi har taget imod 3 nye medarbejdere. Fie 

Vesterskov, Stephanie Sørensen og Ras-

mus Gabelgaard. 

- Efter sommerferien er der blevet tilbudt 

fagligt boost i engelsk, dansk og matematik 

om eftermiddagen (tiltag taget i forbindelse 

med mistede timer pga. Corona). 17 elever 

er tilmeldt. 

- Skolen har 40 års jubilæum. Dette har vi 
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ikke kunne fejre pga. Corona. 

Vi arbejder med én eller anden form for 

fejring senere på året. 

- IT. Vi har valgt på forsøgsbasis at 5., 6. og 

7. kl. får tildelt egen Chromebook. Forven-

teligt er flere på vej i løbet af efteråret, så 

4. kl. også kan få. 

Der er fortsat også devices til rådighed til 

de andre årgange. 

 

Medarbejdere: 

- Vi er kommet i gang igen med de store 

klasser. Det skal vi vænne os til igen. 

Alle er forskellige i forhold til, hvordan de 

håndterer Corona, men alle efterlever ret-

ningslinjerne.  

 

SFO: 

- Der er fokus på info til forældrene, og der 

arbejdes med praktiske ting, som skal på 

plads. Derudover skal Pia lige lande. 

 

10. Eventuelt Der blev drøftet en forældrehenvendelse 

11. Punkter til kommende møder - Mobilpolitik 

- Lektieintegreret undervisning 

 

 

Venlig hilsen 

Steen Olsen & Morten Bonde 


